

## **Statement of Independence, Impartiality & Honesty** **独立性、公正性和诚实性声明:**

本公司是具有独立法人地位的专业检验机构。为保证本公司检验工作质量和服务水平，为社会提供独立、公正和诚实的检验服务，特作以下声明：

QIA is a professional inspection company with independent legal status. In order to ensure the quality and service level of our company's inspection work, and provide the society with independent, impartial and honest inspection services, the following statement is hereby made:

1. 公司管理者承诺遵循 ISO/IEC 17020, IAF/ILAC-A4 以及 CNAS-CL01 准则的要求，及满足客户要求和法定要求，确保检验和审查服务的独立和公正；

QIA's management promises to follow the requirements of ISO/IEC 17020, IAF/ILAC-A4 and CNAS-CL01 standards, to meet customer requirements and statutory requirements to ensure the independence and impartiality of inspection and audit services provided;

2. 公司管理层承诺不对检验工作进行不恰当干预，确保检验工作的公正性和独立性；

QIA's management promises not to improperly interfere with the inspection work, and to ensure the fairness and independence of the inspection work;

3. 检验员必须严格执行检验方法和程序，以事实和客观数据为基础，不受任何行政的、经济的和其他方面的压力影响，坚决抵制妨碍检验工作公正性的行为；

Inspectors must strictly implement inspection methods and procedures, based on facts and objective data, free from any administrative, economic and other pressures, and resolutely resist behaviors that hinder the fairness of inspection work;

4. 公司管理层承诺不承担公司能力范围外的检验活动，确保诚实性；

Management commits not to engage in inspection activities that are beyond the company's ability. QIA's management promises not to undertake inspection activities beyond the company's capabilities to ensure honesty of services delivered;

5. 本公司保证对委托方技术资料、图纸和数据严格保密，切实保护客户机密信息和所有权；

QIA guarantees strict confidentiality of all entrusting parties' technical information, drawings and data, to effectively protect the confidential information and proprietary rights of customers;

6. 检验员不得从事或参与有碍检验公正性的任何兼职和技术咨询活动；

Inspectors shall not engage in or participate in any part-time and technical consulting activities that hinder the fairness of the inspection;

7. 检验员必须具备良好的职业道德和职业行为，不准接受与职务工作有关的礼品、请吃或馈赠，并不得进行一切有碍检验公正性的交往活动；

Inspectors must have good professional ethics and professional behaviors, are not allowed to accept gifts, hospitality or presents related to their duties, and must not engage in any activities that hinder the fairness of the inspection;



8. 公司诚恳接受来自社会各方面的监督和投诉。投诉热线：+86-755-83536745，邮箱：claim@qcinasia.com  
QIA sincerely accepts supervision and complaints from all related parties.  
Claim hotline: +86-755-83536745 email: claim@qcinasia.com

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'William Sun', is positioned above the name.

*William Sun, CEO*